
Protokół Nr 63/2020 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 13 października 2020 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta –Marcin Paliński, Członkowie Zarządu: Lech 
Brzozowski, Mateusz Budka i Krzysztof  Zdziarski oraz Przewodniczący Komisji ds. promocji 
Powiatu Nidzickiego – Paweł Bukowski, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Inspektor w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich - Marzena Pawlak, Kierownik Wydziału Oświaty, 
Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska, Kierownik Wydziału 
Budownictwa i Ochrony Środowiska - Agnieszka Szczepkowska, Kierownik Wydziału Geodezji i 
Gospodarki Nieruchomościami – Iwona Urbanowicz. 

Obrady otworzył i poprowadził Starosta – Marcin Paliński. 
 
Porządek obrad: 
I. Wnioski Komisji ds. promocji Powiatu Nidzickiego. 
II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 
1. Informacje o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 
2. Podjęcie decyzji w sprawie zmiany decyzji odnośnie przekazania w trwały zarząd dla 

Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy nieruchomości pod drogą powiatową 1264N 
Leszczyna - Jankowice - Rączki - Moczysko - działki nr 46 w m. Rączki. 

III. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie konsultacji projektu „Programu współpracy Powiatu 

Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok”. 

2. Wynagrodzenia nauczycieli za osiem miesięcy. 
3. Sprawy różne. 
IV. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 
1. Zaopiniowanie projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Nidzica na lata 

2021-2024 z perspektywą na lata 2025-2028”. 
V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 
1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

wyłączenia Jeziora Kownatki ze strefy ciszy. 
2. Informacja o wynikach kontroli. 
VI. Wydział Finansowy: 
1. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) zmian w budżecie powiatu na rok 2020, 
2) przeprowadzenia kontroli zarządczej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

 
 Ad. I. 

p. Paweł Bukowski poinformował, że Komisja ds. promocji Powiatu Nidzickiego 
rozmawiała na temat mapy i zaproponowała, żeby sprawdzić kilka ofert. Przedstawił ofertę 
opracowania i druku proponowaną przez Gazetę Nidzicką. Zaznaczył, że opracowanie kosztuje, a 
Gazeta ma gotowy materiał. Ponadto, część komisji proponowała wykonanie tablic promocyjnych 
z podświetleniem, ale wróci na komisji do tego tematu, ponieważ powinno to jeszcze zostać 
przedyskutowane, ze względu na wyższy koszt. 

Starosta Marcin Paliński zapytał, czy Zarząd miałby zająć się mapami? 
p. Paweł Bukowski potwierdził. Dodał, że chodzi o rozeznanie tematu i rozesłanie zapytań 

ofertowych. Poinformował, że w Urzędzie Marszałkowskim mają być środki dla organizacji 
pozarządowych na turystykę. Natomiast w temacie dotyczącym tablic pracownica Starostwa miała 
sprawdzić możliwości. 

p. Mateusz Budka zapytał, jak byłyby dystrybuowane mapy. 



p. Paweł Bukowski odpowiedział, że można je sprzedawać lub rozdawać. 
p. Mateusz Budka zapytał o grupę docelową. 
p. Paweł Bukowski odpowiedział, że tą grupą są turyści. 
Starosta Marcin Paliński stwierdził, że jeśli będzie zgoda Zarządu, to poszuka z Panią 

Skarbnik środków. 
p. Krzysztof  Zdziarski zaznaczył, że od dłuższego czasu rozmawiamy o mapach i dobrze 

byłoby, gdyby udało się je przygotować. Ta sama mapa mogłaby zostać umieszczona na tablicach. 
p. Lech Brzozowski zaznaczył, że takie tematy były realizowane kilka lat temu. Warto to 

robić, ponieważ nigdy nie jest za dużo materiałów promocyjnych. 
p. Paweł Bukowski dodał, że należałoby odświeżyć stronę internetową, wykorzystać zdjęcia 

z drona, filmy. Tu można by skorzystać ze środków Urzędu Marszałkowskiego. 
p. Mateusz Budka stwierdził, że ma mieszane uczucia, ponieważ można skorzystać z 

nidzickich twórców i opracowań na przykład ks. Kaweckiego, czy p. Zagożdżona. Odnośnie 
dystrybucji, to brakuje map w takich miejscach, jak: Leśniczówka Nibork, Orlen, Mc’Donald, w 
miejscach, gdzie pojawiają się ludzie z całego kraju.   

p. Paweł Bukowski stwierdził, że nie chcemy reklam w opracowaniu. Należałoby się skupić 
na atrakcjach turystycznych. 

Starosta Marcin Paliński uważa, że wszyscy popierają pomysł, ale będą jeszcze dyskutować 
o ewentualnych poprawkach. 

p. Mateusz Budka proponował wstrzymać się z realizacją map do przyszłego roku, ze 
względu na ten trudny obecnie czas. 

p. Paweł Bukowski zauważył, że turystów z zewnątrz nie brakuje. 
p. Krzysztof  Zdziarski stwierdził, że teraz jest dobry czas, żeby się zorientować, zlecić 

wykonanie, aby na wiosnę mapy już by były. 
p. Mateusz Budka uważa, że dobrze byłoby, gdyby mapa była tożsama z tablicami.   
p. Paweł Bukowski podkreślił, że należy więcej treści zamontować zamiast reklam. Może 

również tłumaczenie części tekstu na język angielski. Powinna to być raczej forma inwestycji w 
promocję. 

p. Mateusz Budka uważa, że dobrze byłoby, gdyby środki zwróciły się pośrednio. Można by 
pozyskać je od sponsorów umieszczających reklamy, osób prowadzących usługi turystyczne.   

p. Krzysztof  Zdziarski uważa, że reklamy mogą być zamieszczone w wersji online, a nie na 
mapach. 

p. Paweł Bukowski dodał, że jeśli reklam będzie za dużo, to mapa będzie mało czytelna. 
Podsumował, że filmy, zdjęcia i tablice zostaną do realizacji w późniejszym okresie, natomiast 
należałoby rozeznać temat realizacji map. 

p. Krzysztof  Zdziarski proponował przedyskutować na spotkaniu z Wójtami sprawę formy 
tablic. 

Starosta Marcin Paliński zrozumiał, że jest pozytywna decyzja Zarządu w kwestii map, 
natomiast stwierdził, że wspólnie z Wójtami i Burmistrzem zdecydują o formie tablic. 

 
p. Paweł Bukowski opuścił salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 
Ad. II.1. 
p. Iwona Urbanowicz poinformowała Zarząd o wpłynięciu zatwierdzonej przez Sąd ugody 

z p. Golubińskim z klauzulą wykonalności. 
Następnie kierownik przedstawiła informacje o działaniach podejmowanych w zakresie 

gospodarowania nieruchomościami powiatowymi, tj. wydaniu przez kierownika wydziału 
Budownictwa i Ochrony Środowiska szeregu decyzji zatwierdzających projekty budowlane, gdzie 
powiat jest stroną postępowania, ponieważ nieruchomości znajdują się przy drogach powiatowych. 
Dotyczy to: pozwolenia na budowę budynku mieszkalnego w Litwinkach; zmiany projektu 
budowlanego budynku mieszkalnego i instalacji gazowej w Bielawach; pozwolenia na budowę 



elektrowni wiatrowych w Szerokopasiu – 3 decyzje; wszczęcia postępowania o wydanie pozwolenia 
na rozbudowę sieci wodociągowej w Łynie. 

 
Ad. II. 2. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła projekt decyzji zmieniającej decyzję o oddaniu w trwały 

zarząd nieruchomości pod drogą powiatową 1264N Leszczyna- Jankowice- Rączki –Moczysko – 
działki w m. Rączki. Decyzją Burmistrza Nidzicy nastąpił podział nieruchomości, w wyniku 
którego wydzielono dwie działki, z których jedna – o numerze 46/10 będzie przekazana na cele 
społeczne i rekreacyjne sołectwa Rączki. 

Zarząd podjął decyzję w powyższej sprawie jednogłośnie. 
 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 
 

Ad. III.1. 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie konsultacji 

projektu „Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na 2021 rok”. Podkreśliła, że konsultacje będą trwały do 30 października. Projekt 
programu współpracy będzie ogłoszony w BIP, na stronie internetowej oraz na tablicy ogłoszeń w 
Starostwie. Poinformuje Zarząd o ich wyniku na kolejnym posiedzeniu. Kwota przyjęta w projekcie 
została na poziomie roku ubiegłego, uwzględnia dotacje na DPS, regranting, dotację  Wojewody na 
zadania realizowane przez Polskie Stowarzyszenie Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną. 
Ostateczna kwota określona zostanie w projekcie budżetu powiatu na przyszły rok. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 63/226/2020 w sprawie konsultacji projektu 
„Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na 2021 rok”. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
p. Lech Brzozowski zapytał, czy na turystykę i krajoznawstwo przeznaczane są środki. 

Uważa, że na mapy powiatu któreś stowarzyszenie mogłoby pozyskać środki. To sugestia, która 
mogłaby się znaleźć w programie współpracy. 

p. Jolanta Tymińska stwierdziła, że należałoby zwiększyć środki na turystykę. Można by to 
zrealizować, gdyby któreś stowarzyszenie zgłosiło taką chęć. 

p. Renata Mróz zwróciła uwagę, że organizacja musiałaby dołożyć własne środki. 
p. Mateusz Budka uważa, że środki mogłaby organizacja zebrać od sponsorów. 
 
Ad. III.2. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wynagrodzenia nauczycieli za 8 miesięcy. Poinformowała, 

że 1 września zmieniła się kwota bazowa. Obecnie przedstawione średnie są wg starych stawek. W 
następnym okresie rozliczeniowym wejdą nagrody nauczycieli, które będą miały wpływ na 
wysokość wynagrodzeń. Po wypłacie nagród co roku znikał problem z osiągnięciem wymaganej 
średniej. 

 Zarząd przyjął informację do wiadomości. W obecnej chwili nie ma potrzeby 
wprowadzania działań zaradczych. 

 
Ad. III.3. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła następujące informacje: 

1) złożone zostały wnioski na wyposażenie: internatu ZSZiO (obieraczka z myjką, duża patelnia, 
urządzenie do czyszczenia podłóg), PORE (kserokopiarka kolorowa), internatu ZSRiO 
(komplet mebli), SOS-W (zestaw logopedyczny do pacy z dziećmi); 



2) w ramach ogłoszonego konkursu RPO dla osób społecznie wykluczonych, korzystających z 
DPS, dziennych domów opieki, ośrodków pomocy dla osób z grupą inwalidzką został złożony 
wniosek na 260.000 zł na zakup maseczek, środków ochronnych itp., również na potrzebę 
zabezpieczenia 10 miejsc kwarantanny w Jagarzewie. Zabezpieczone zostały środki finansowe 
na przystosowanie łazienek do potrzeb osób niepełnosprawnych. Muszą być wszystkie bariery 
na piętrze usunięte. W szkołach uczą się dzieci z rodzin wykluczonych i dla nich też należy kupić 
kamery, żeby móc transmitować lekcje. Pojawią się bramki wejściowe do mierzenia temperatury 
w każdej placówce. Tam, gdzie jest kwarantanna, będzie również urządzenie do odkażania. 
Liczymy na to, że wniosek zostanie pozytywnie rozpatrzony. 

Starosta Marcin Paliński dodał, że wkład własny powiatu to 5%. 
p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że projekt ten trwa tylko do końca roku. 
Starosta Marcin Paliński dodał, że czekamy na informacje. Jak będą środki, to od razu 

ruszamy z pracami. Zaznaczył, że w tym roku ruszy trzeci konkurs na pozyskanie środków z 
funduszu przeciwdziałania COVID-19 dla jednostek samorządu terytorialnego, w ramach 
którego chcielibyśmy pozyskać środki również na rozbudowę Starostwa. Środki pozyskane nie 
przepadają. Te, których nie wykorzystamy, możemy przeznaczyć na kolejne inwestycje. Na 
kompleks sportowy na ul. Wyborskiej złożony został wniosek na ponad 11 mln zł; 

3) podział rezerwy na nagrody Starosty dla nauczycieli: 
- Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy – 5.000 zł (2 osoby), 
- Zespół Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy - 7.500 zł (3 osoby), 
- Specjalny Ośrodek Szkolno–Wychowawczy w Nidzicy – 2.500 zł (1 osoba), 
- Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji w Nidzicy – 2.500 zł (1 osoba). 

p. Tymińska podkreśliła, że w rezerwie zaplanowano 18.800 zł na ten cel, a wykorzystanych 
zostanie 17.500 zł; 

4) Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji pozyskał granty w ramach projektu pn. „Lokalne 
Ośrodki Wiedzy i Edukacji: nowe oblicze edukacji dla dorosłych”, wdrażanego w ramach 
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, współfinansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Szkoły pełniące funkcję lokalnych ośrodków 
realizują oferty edukacyjne dla rodziców i innych osób dorosłych zarówno z zakresu 
umiejętności podstawowych, jak i innych kompetencji kluczowych, będących fundamentem dla 
uczenia się przez całe życie. Oferty te opierają się na rozpoznaniu konkretnych potrzeb osób 
dorosłych w środowisku lokalnym. Celem projektu jest aktywizowanie dorosłych i społeczności 
lokalnych na rzecz rozwoju umiejętności stanowiących podstawę dla uczenia się przez całe życie 
przydatnych  do poruszania się na rynku pracy, dla rozwoju osobistego i rozwoju wspólnot. 
Wartość projektu to 175 tys. zł. 

 
Ad. IV.1. 
p. Agnieszka Szczepkowska poinformowała, że wpłynął wniosek o zaopiniowanie projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Nidzica na lata 2021-2024 z perspektywą na lata 2025-
2028”. Jest w nim nawiązanie do krajowych programów, planów rozwoju, zawarte są inwestycje 
planowane do zrealizowania, jak remonty dróg, modernizacje budynków, termomodernizacje. 
Opracowanie jest zgodne z dokumentami wyższej rangi. Geolog miał uwagi, ale zostały już one 
uwzględnione i naniesione.   

p. Lech Brzozowski zapytał, czy program wychodzi naprzeciw potrzebom mieszkańców i 
uwzględnia np. wymianę pieców? Zapytał również, czy w Programie jest mowa o zanieczyszczeniu 
wód, powietrza spowodowanym skażeniem ujęcia na ul. Wyborskiej w Nidzicy. 

p. Agnieszka Szczepkowska odpowiedziała, że planowana jest likwidacja ogrzewania 
węglowego w budynkach użyteczności publicznej, wymiana ogrzewania węglowego na gazowe w 
budynkach mieszkalnych – koordynowana z mieszkańcami. 



p. Krzysztof  Zdziarski zaznaczył, że w gminie można składać wnioski o dofinansowanie 
wymiany i gmina część środków dokłada, pośredniczy w pozyskaniu części środków z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Starosta Marcin Paliński wspomniał, że na początku kadencji było spotkanie z 
przedstawicielem WFOŚ w tej sprawie. Wrócimy do tego tematu  i umówimy ponownie spotkanie 
informacyjne. Podobne spotkanie było ze spółką gazowniczą i kilka miejscowości na tym dużo 
zyska. 

 p. Krzysztof  Zdziarski dodał, że przy termomodernizacji podstawowym warunkiem jest 
wymiana pieca c.o., a do tego można było dołączyć wymianę okien i termomodernizację. 

p. Agnieszka Szczepkowska poinformowała, że nie znalazła informacji w Programie 
odnośnie skażenia trichloroetenem. 

Zarząd nie miał więcej pytań i pozytywnie zaopiniował projekt „Programu Ochrony 
Środowiska dla Gminy Nidzica na lata 2021-2024 z perspektywą na lata 2025-2028” z 
następującą uwagą: projekt „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Nidzica na lata 
2021-2024 z perspektywą na lata 2025-2028” nie zawiera informacji na temat skażenia ujęcia 
wody pitnej przy ul. Wyborskiej w Nidzicy trichloroetenem (TRI), jego wpływu na 
środowisko przyrodnicze, zwłaszcza na Główny Zbiornik Wód Podziemnych GWZP 214 i 
glebę, jak również planowanych działań naprawczych. 

Powyższe zawarto w uchwale Zarządu Nr 63/227/2020. Została ona podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V.1. 
p. Marzena Pawlak omówiła projekt uchwały Rady Powiatu wraz z uzasadnieniem w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej wyłączenia Jeziora Kownatki ze strefy ciszy. 
Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższy projekt uchwały. 
 
Ad. V.2. 
p. Marzena Pawlak przedstawiła wyniki planowej kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy. W toku kontroli nie stwierdzono 
nieprawidłowości. Komisja jednakże wnioskowała o zatrudnienie w Starostwie Powiatowym 
informatyka do obsługi wszystkich jednostek powiatowych. 

Starosta Marcin Paliński stwierdził, że każda jednostka działa w ramach własnego budżetu i 
ma za zadanie samodzielnie wykonywać swoje działania. 

Zarząd przyjął stanowisko Starosty nie przychylił się do powyższego wniosku 
Komisji Rewizyjnej. 

 
Ad. VI.1.1) 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2020 zawierający: 

1) wniosek Starostwa Powiatowego o rozdysponowanie rezerwy na nagrody Starosty dla 

nauczycieli z okazji Dnia Edukacji Narodowej w następujących wysokościach: 

- Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy – 5.000 zł, 

- Zespół Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy - 7.500 zł, 

- Specjalny Ośrodek Szkolno–Wychowawczy  w Nidzicy – 2.500 zł, 

- Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji w Nidzicy – 2.500 zł. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zmniejszenia planu wydatków w rozdziale 75818 § 

4810 o kwotę 17.500 zł, a następnie zwiększenia planu wydatków w rozdziale 80115 w § 

4010 o kwotę 5.000 zł, w rozdziale 80120 w § 4010 o kwotę 7.500 zł, rozdziale 80102 § 

4010 o kwotę 2.500 zł, w rozdziale 80143 § 4010 o kwotę 2.500 zł; 



2) wniosek Starostwa Powiatowego o przesunięcie kwoty 60 zł w ramach rozdziału 70005, tj. 

zmniejszenie planu wydatków w: § 4210 o kwotę 10 zł, § 4430 o kwotę 25 zł, § 4700 o kwotę 

10 zł i § 4480 o kwotę 15 zł, a zwiększenie o kwotę 60 zł wydatków w § 4300. Zmiany te są 

niezbędne z powodu konieczności opłacenia kosztów publikacji w prasie lokalnej informacji 

odnośnie wykazu nieruchomości Skarbu Państwa przeznaczonej na oddanie w użyczenie na 

rzecz Gminy Janowiec Kościelny. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 

3) wniosek Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o przesunięcie kwoty 420 zł w 

ramach rozdziału 71015, tj. zmniejszenie planu wydatków w: § 4210, a zwiększenie planu 

wydatków w § 4300. Oszczędności jednostka chciałaby przeznaczyć na większe, niż 

wcześniej planowano  wydatki  na zakup usług pozostałych (zakup znaczków pocztowych, 

większa ilość korespondencji). 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 

4) wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego o zmniejszenie planu wydatków w 

rozdziale 80102 § 4400 o kwotę 1.000 zł, a zwiększenie o tę samą kwotę planu wydatków w 

rozdziale 80134 § 4210.  Oszczędności jednostka chciałaby przeznaczyć na zakup produktów 

żywnościowych do nauki zawodu kucharz. Ośrodek ma obowiązek zapewnić warunki 

materialne do realizacji podstawy programowej w ramach praktycznej nauki zawodu. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 

5) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 280/2020 z dnia 16 września 2020 r. 

zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 75411 § 2110 o kwotę 30.000 zł z 

przeznaczeniem na pokrycie wydatków bieżących Komendy Powiatowej PSP w Nidzicy, w 

tym w szczególności związanych z remontem pomieszczeń socjalnych, szkoleniowych oraz 

biurowych w PK PSP w Nidzicy. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów zgodnie z powyższą 

decyzją, jak również zwiększenia planu wydatków w tym samym rozdziale w § 4210 

o kwotę 30.000 zł; 

6) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 310/2020 z dnia 5 października 2020 r. 

zmniejszającą plan dotacji celowej w rozdziale 85156 § 2110 o kwotę 21.152 zł. Zmiany 

dotyczą zmniejszenia kwoty na wypłaty składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby 

bezrobotne bez prawa do zasiłku.   

Zarząd jednogłośnie dokonał zmniejszenia planu dochodów zgodnie z powyższą 

decyzją, jak również zmniejszenia planu wydatków w tym samym rozdziale w § 4130 

o kwotę 21.152 zł; 

7) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 291/2020 z dnia 24 września 2020 r. 

zmniejszającą plan dotacji celowej w rozdziale 01005 § 2110 o kwotę 10.000 zł. Środki te 

przeznaczone miały być na opracowanie dokumentacji geodezyjnej dla działek gruntów pod 

budynkami i działek gruntów pozostawionych rolnikom do dożywotniego użytkowania, a 

także na wykonanie gleboznawczej klasyfikacji gruntów, na których prowadzona miała być 

modernizacja ewidencji gruntów i budynków. Zmniejszenia dokonano na wniosek 

Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego i Kartograficznego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. Ze względu na to, że środki nie będą wykorzystane do końca tego 

roku, to należy je zwrócić. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zmniejszenia planu dochodów zgodnie z powyższą 

decyzją, jak również zmniejszenia planu wydatków w tym samym rozdziale w § 4300 

o kwotę 10.000 zł; 

8) wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy o przesunięcie kwoty 13.635 zł w ramach 

rozdziału 85333, tj. zmniejszenie planu wydatków w: § 4110 o kwotę 11.325 zł i § 4120 o 

kwotę 2.310 zł, a zwiększenie planu wydatków w § 4010 o kwotę 13.635 zł. Zmiany te 

pozwolą na zabezpieczenie finansowe wynagrodzenia na stanowisku kierowca-archiwista na 



okres od września do grudnia bieżącego roku dla nowego pracownika zatrudnionego w 

miejsce pracownika, który przeszedł na emeryturę. Powstałe w urzędzie oszczędności są 

wynikiem zwolnienia z obowiązku opłacenia składek do ZUS za okres marzec-maj 2020 r. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 

Wszystkie powyższe decyzje Zarządu zawarte zostały w uchwale Nr 63/228/2020                 

w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020, która została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI.1.2) 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie przeprowadzenia kontroli 

zarządczej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. Poinformowała, że kontrolowane 
będzie gospodarowanie środkami publicznymi za 2019 rok. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 63/229/2020 w powyższej 
sprawie. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
p. Mateusz Budka zapytał o prace nad projektem budżetu powiatu. 
p. Renata Mróz poinformowała, że do 19 października jednostki składają materiały do 

budżetu, a potem Zarząd będzie pracował. 
Starosta Marcin Paliński przypomniał, że do Funduszu Dróg Samorządowych złożyliśmy 

wnioski na ponad 25 mln zł. Musimy je zabezpieczyć w budżecie. 
 
p. Lech Brzozowski zapytał, czy nauczyciele otrzymali podwyżki. 
p. Renata Mróz potwierdziła, że otrzymali - 6%. 
Starosta Marcin Paliński dodał, że była informacja, iż otrzymaliśmy te środki w subwencji. 
 
p. Mateusz Budka zaznaczył, że należy porozmawiać o dietach radnych i dostosować je do 

minimalnego wynagrodzenia od stycznia 2021r. 
 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
/-/ Inspektor 
Małgorzata Jarka  

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 
 


